

TERKINI UTAMA & SENSASI



By Mohd Arshad 19/10/2022 0 110

Lembaga Hasil Dalam Negeri Malaysia (HASiL) sekali lagi membuktikan agensi kutipan cukai negara tersebut memahami denyut nadi pembayar cukai.

Ikuti Mynewshub: Telegram

HASiL pernah membuat keputusan besar pada tahun tahun 2014 apabila pembayar cukai diberi pilihan untuk tidak mengisi dan menyerahkan Borang Nyata (BN).

Pembayar cukai boleh memilih untuk tidak mengisi dan menyerahkan BN, tetapi HASiL akan menganggap jumlah PCB yang telah dikenakan adalah tepat.

Langkah itu diambil sebagai suatu kemudahan kepada pembayar cukai yang berasa terbeban untuk mengisi BN setiap tahun tanpa perlu berdepan risiko dikenakan penalti.

Baru-baru ini HASiL mengulangi dasarnya yang memudahkan pembayar cukai dengan mengumumkan penangguhan bayaran cukai pegangan bernilai kecil bagi pendapatan royalti faedah dan pendapatan kelas khas bermula 1 Ogos 2022.

Langkah itu bagi memudahkan bayaran cukai pegangan beramaun kecil yang berulang-ulang bagi kategori pendapatan faedah atau royalti dibayar kepada penerima tidak bermastautin.

Begitu juga bagi pendapatan tertentu kelas khas yang dibayar kepada penerima tidak bermastautin di bawah Seksyen 109B Akta Cukai Pendapatan (ACP) 1967.

ACP 1967 sebelum ini menetapkan pembayar perlu meremit cukai pegangan telah dipotong bagi setiap transaksi kepada HASiL dalam tempoh sebulan dari tarikh bayaran dibuat.

Amaun potongan perlu diremit bersama borang bayaran

CP37 atau CP37D yang telah disediakan. Kini pembayar cukai boleh membayarnya sekali dalam setiap tempoh enam bulan.

Namun bagi amaun bayaran cukai pegangan bernilai tidak melebihi RM500 bagi sesuatu transaksi dan bayaran cukai pegangan serta pengemukaan borang bayaran boleh dilakukan dalam hanya satu borang mengikut tempoh berikut.

a) Pada atau sebelum 30 Jun bagi transaksi bayaran yang dilakukan kepada penerima tidak bermastautin antara 1 Disember tahun sebelum hingga 31 Mei tahun semasa.

b) Pada atau sebelum 31 Disember bagi transaksi bayaran yang dilakukan kepada penerima tidak bermastautin antara 1 Jun hingga 30 November tahun semasa.

Pembayar cuma dinasihatkan untuk menyimpan senarai penerima bayaran cukai pegangan amaun kecil yang berkaitan untuk disemak oleh HASiL sekiranya perlu.

Perkembangan ini membuktikan HASiL sentiasa cakna terhadap keselesaan pembayar cukai dengan sentiasa memperkenalkan dasar-dasar yang relevan dengan perkembangan semasa.

Ternyata juga HASIL bukanlah sebuah organisasi yang "rigid" dalam soal percukaian, sebaliknya sentiasa berusaha memperlihatkan sebuah perkhidmatan yang mesra rakyat.

-Mynewshub

|
-

